
Referat af styrelsesmødet den 6.9.2021 kl. 9:00-12.00 

 
Referent: Thomas 

Ordstyrer: Lene 
Mødeleder: Lene  

Til stede: Lene Kingo Laursen, Gitte Storm Henriksen, Susanne Mortensen, 
Steen Agersø, Pia Ewe Jensen. 
 

Tids-

punkt 

Punkter Resultat: 

 1. Godkendelse af dagsorden.  Dagsorden blev godkendt 

 2. Godkendelse af referater 

23.8.21 

Referat blev godkendt. 

 3. Opfølgning på 

igangværende arbejdet 
med  

• Rengøring 

• Evaluering af Dialogmødet 
på Ærø 

• Møde for nye medlemmer 
• Faglig- klubmøder på 

skolerne 

• Arbejdet med 
opgaveoversigter 

• Kommunale budgetter 
• Udpegning MED Langeland 
• Tilbagemeldinger på FH-

møder. Vi skal komme 
med et udspil til afholdelse 

af 1. maj. (KU Svendborg) 
I FH-bestyrelsen skal vi 
drøfte involvering- for at 

understøtte KU`erne. 
• Der er 

repræsentantskabsmøde i 
FH. Deltagelse! 4 pladser, 

der deles med kreds 81 

• Susanne vil gerne 
fortsætte med at gøre rent 

indtil der findes en 
permanent løsning. Det 
bliver efter bedste evne og 

under hensyns-tagen til 
hvad hun kan nå. Susanne 

har nogen ideer til hvordan 
rengøringen kan gøres 
lettere, dem vender hun 

med Lone. 
• Steen refererede fra 

dialogmødet på Ærø. 
Styrelsen drøftede 
dialogmødet. Dagsorden til 

mødet vedlægges som 
bilag 

• Gitte arbejder videre med 
at arrangere møde for nye 

medlemmer. De inviteres 
fysisk på kredse, og møder 
kredsstyrelsesmedlem og 

konsulent. Steen afholder 
et tilsvarende møde for 

nye medlemmer på Ærø. 
• Styrelsen gennemgik 

skema for hvilke faglige 

klubmøder de var sat på 
og hvilke, der ikke var 

arrangeret endnu. 
Rettelser gives videre til 
Johanna. 

• Thomas informerede kort 
om arbejdet med 

opgaveoversigter. Dem der 



indtil nu er kigget igennem 
har store mangler og lever 

ikke op til lokalaftalerne. 
Det bliver et fokuspunkt at 

få rettet op på dette i 
samarbejde med kommune 
i år. 

• Styrelsen drøftede FH. Det 
er indtil nu et svært forum 

at arbejde med. Lene og 
Thomas forsøger, at skrue 
et koncept for 1. maj 

sammen, hvor 1. maj 
nytænkes. Rammen kunne 

være en fest i 
torvehallerne med god 
musik og faglige indslag. 

• Udpegning MED Langeland. 
Blev ikke behandlet. 

• Repræsentantskabsmøde i 
FH. Behandles på et 
senere STM. 

 
 

 
 

 
 

 
 

4. Kredskontoret 
• Kommunalvalget. Gitte 

deltager i online møde. 
• DLF og den grønne 

omstilling 26/8 Storebælt 
Kick off konference. 

• DLF-arbejdsgruppe vedr. 
A20 

•  

• Gitte orienterede om 
online møde om KV21. 

Hun foreslog at lave en 
strategi for 

kommunikationen i forhold 
til valget. Lene og Gitte 
laver et oplæg til 

Styrelsen. 
• Grøn omstilling. Gitte 

orienterede om Kick of 
konference. Emnet er 
stadig på idestadie. 

Styrelsen vil gerne tage 
emnet op på et TR -møde. 

Evt. med henblik på at 
lave et netværk i forhold til 
grøn omstilling og 

folkeskolen. Gitte laver 
indlæg om grøn omstilling 

til nyhedsbrev.  
• DLF- arbejdsgruppe. 

Emnet blev udskudt til 
senere STM 

 

 
 

 

5. TR arbejdet. 
• Medlemsmøder/Faglig- 

klubmøder på skolerne i 

efteråret frem til oktober. 

 
• Fagligklubmøde med 

deltagelse af 

Styrelsesmedlemmer. Se 
tidligere i referat. 



 

 

 
 

 
 

 
 

• TR/AMR kursusdag 4. 
oktober for Svendborg 

 
• Evaluering af TR møde 31. 

august 
 
 

• Opfølgning på planlægning 
af TR/AMR møde 11. 

oktober 
• Opfølgning på planlægning 

af TR-møde d. 27. sept. 

• Tr/Amr kursusdag 4 okt. 
Ikke behandlet 

• Evaluering af TR møde 31 
aug. Godt med drøftelse 

mellem TR. Styrelsen 
synes det er en god ide, 
hvis TR -møder har et 

punkt der hedder ”næste 
møde”. Det blev drøftet at 

det ville være en god idé 
hvis der blev bragt et 
referat af TR- møderne i 

nyhedsbrevet. 
• TR/AMR møde 11 okt. 

Det forelagte idéoplæg fra 
Lone blev drøfter. Susanne 
og Pia kommer med input 

til oplægget. 
• TR møde 27 sep. 

1. ”grøn omstilling” 
Lene 
orienteringspunkt 

2. Fortsættelse af 
Lones oplæg om 

forhandling 
3. nyt punkt til 

dagsorden. ”næste 

møde” 
4. Forslag om 

”gennemgang og 
drøftelse af årshjul 
A20” 

5. Status på arbejdet 
med 

opgaveoversigter. 
 

 

 

6. Kort orientering om 

Covid-19 
 

Udskudt 

 

 
 

 

8. Skolepolitisk arbejde 

Udskudt 

 9. Særlige 
medlemsgrupper. 

 

Udskudt 

 10. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle 

områder.  

Udskudt 



Kursuspolfo: se opgaven der 

er indsat efter dagsordenen. 

 

 11. 

Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne. 

• Lønforhandlinger 

Langeland 
 

• Ansøgning til 

kredsudvikling- 
implementering af A20. 

Der er flere 
ansøgningsrunder.  

 

Udskudt 

 12. Kommunikation 
• Nyhedsbrev september 

2021 
• Særnummer af 

Nyhedsbrev vedr. 
Kommunalvalget. Alle 

partier får mulighed for at 
forholde sig til spørgsmål 
vi stiller vedr. folkeskolen. 

Kom gerne med ideer til 
spg. 

 
 

 
 

 
Styrelsen vil gerne se de 

spørgsmål, der tidligere er 
lavet for at kunne komme med 

supplementer, ændringer og 
nye spørgsmål. 

 13. Regnskab og budget. 

 
 

Blev gennemgået 

 14. Punkter til næste møde. Ingen 

 15. Eventuelt. Intet 
 
 

Kursuspolfo: 
 

1. På mødet var der enighed om at kurset i år skulle omhandle TR – ledersamarbejdet. 

På mødet fremkom følgende Ideer til kursets indhold. Håber jeg har alle med ellers må I 
sige til. 
 
- Hvordan kan vi bruge den indflydelse som er givet os i A20. 

- Hvordan afspejler indflydelsen sig. 

- Hvordan bliver det et kvalificeret samarbejde. 

- Mere viden omkring opgaveoversigt, budget og skoleplan så TR er bedre klædt på til 

samarbejdet. 



 
Vi aftalte, at udvalget gik tilbage til deres respektive kredse og undersøgte om der fandtes 
mulige oplægsholdere/undervisere i deres kreds, vi kunne bruge. 
 
Undertegnede tager kontakt til DLF og forhører sig om de kan stille med en 
oplægsholder/underviser. 

 

 

 
 

 
 
 


